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Rada Gminy Wizna 
Radni - Sesja 

Protokół nr XLII/2022 

XLII Sesja w dniu 29 listopada 2022  

Obrady rozpoczęto 29 listopada 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:20 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Damian Godlewski 

2. Piotr Grabowski 

3. Iwona Grodzka 

4. Wiesław Kapelewski 

5. Marek Laskowski 

6. Andrzej Matejkowski 

7. Marcin Modzelewski 

8. Jan Mroczkowski 

9. Grzegorz Wojciech Murawski 

10. Grzegorz Nacewicz 

11. Marek Lech Sawicki 

12. Tomasz Szyłak 

13. Marcin Wiśniewski 

14. Szczepan Wróblewski 

15. Adam Zalewski 

1. Otwarcie obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Dzień dobry Państwu. Otwieram obrady 42 

sesji Rady Gminy Wizna. Serdecznie witam wszystkich przybyłych na nasze dzisiejsze 

obrady, Panów Radnych, Pana Wójta, Pana Zastępcę Wójta, pracowników urzędu gminy,  

sołtysów i wszystkich mieszkańców, którzy łączą się z nami za pośrednictwem odbiorników.  

Bardzo proszę Panów Radnych o zalogowanie się i naciśnięcie przycisku kworum celem 

sprawdzenia obecności .Marek Sawicki? Stwierdzam, że w obradach uczestniczy 14 radnych, 

co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

 

2. Przyjęcie porządku dziennego obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Panowie radni otrzymaliście protokół z 

ostatniej sesji na swoje skrzynki e-mailowe . Czy są uwagi do protokołu? Nie widzę uwag. 

Otrzymaliście również wszystkie materiały potrzebne na dzisiejszą sesję wraz z porządkiem 

obrad i projektami uchwał . Czy są  uwagi proponowanego porządku obrad? 

Bardzo proszę o ciszę. Panowie Radni czy są uwagi do proponowanego porządku obrad? 

Jeżeli nie ma uwag przystępujemy do głosowania nad porządkiem. W głosowaniu wzięło 

udział 14 radnych. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku dziennego obrad..  

 

Wyniki głosowania 
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Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymuje się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

Tak (14) 

Damian Godlewski, Piotr Grabowski, Iwona Grodzka, Wiesław Kapelewski, Marek 

Laskowski, Andrzej Matejkowski, Marcin Modzelewski, Jan Mroczkowski, Grzegorz 

Nacewicz, Marek Lech Sawicki, Tomasz Szyłak, Marcin Wiśniewski, Szczepan Wróblewski, 

Adam Zalewski 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Wojciech Murawski 

 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Wizna z działalności w okresie między sesjami oraz 

sprawozdanie z uchwał Rady Gminy z poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Przystępujemy do realizacji pkt. 3: 

Sprawozdanie Wójta Gminy Wizna z działalności w okresie między sesjami oraz 

sprawozdanie z uchwał Rady Gminy z poprzedniej sesji . Proszę pana Wójta o zabranie głosu  

Wójt Gminy Mariusz Soliwoda: Pani Przewodnicząca, Panie Wiceprzewodniczący,  

Szanowni Radni ,Szanowni Sołtysi oraz osoby, które nas oglądają za pomocą środków  

elektronicznych : 

Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na 41 sesji Rady Gminy w dniu 27 października  

2022 roku. Rada Gminy podjęła uchwały w następujących sprawach: 

- uchwała w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2022 rok- przesłana do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej oraz Redakcji Dziennika Urzędowego Województwa Podlaskiego celem 

ogłoszenia, 

- uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wizna na  lata 2022- 

2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2036 - przesłana do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

- uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy 

Gminą Wizna i Gminą Jedwabne dotyczącego powierzenia częściowej realizacji zadań w 

zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę mieszkańców gminy których nieruchomości 

położone są na pograniczu Gminy Wizna - przesłana do Wojewody Podlaskiego. 

- uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Wizna na okres powyżej 3 lat  - przesłana do Wojewody – 

 -  uchwała w sprawie przekazania pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu przez 

Gminę Wizna, - przesłana do Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

Szanowni Państwo, to co mówiłem na Komisji też, zachęcam do zapoznania się z 

zarządzeniem podpisanym przeze mnie, które zostało wysłane do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. 

Jest to zarządzenie dotyczące przyszłorocznego budżetu Gminy na 2023 rok. Kilka działań, 

które realizowane są, Kończymy inwestycje związane z otrzymaniem wsparcia z Urzędu 

Marszałkowskiego. Pełny tytuł tego wsparcia to: Wsparcie dla gmin i powiatów. 

Ostatnie 3 inwestycje zostały zakończone zgodnie z terminem do 15 listopada ul. Cmentarna, 

ul. tzw. Srebrowska od Groty do drogi krajowej i ul Polna. Przypomnę że wcześniej zostało 

zrealizowane  z tego też wsparcia częściowo dofinansowane ul. Szkolna ul Obrońców Wizny 

częściowo ul łącząca krajówkę w Bożejewie i wymieniamy z tego też dofinansowania nasze 

oprawy oświetleniowe jeśli chodzi o oświetlenie uliczne na ledowe wsparcie otrzymane od 

Urzędu Marszałkowskiego było to 850 tys. Rozliczona została też inwestycja którą 

realizowaliśmy przy wsparciu jeśli chodzi o Urząd Marszałkowski z Wydziału Geodezji. 

Jest to inwestycja żwirowania drogi Srebrowo - Stare Bożejewo. Odebrana została inwestycja 

wodociągowa łącząca tak naprawdę można określić spinkę, czyli od naszego tutaj ujęcia 
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wody w Wiźnie do miejscowości Ruś już pierwsze przyłącza są realizowane na ul Witkowo. 

Ja tylko przypomnę Państwu że Ruś była zasilona ten wodociąg ta sieć do nich szła przez 

Męczki .Teraz mamy dosyć krótszą wiele drogę i możemy zacząć kontrolować teraz poziom 

ciśnienia w naszej sieci za pomocą pomp z naszego ujęcia. 

Czekamy bo też niektórzy zadają pytania co z tym słupkiem wystającym u Księdza w 

ogrodzie czekamy już tylko na pozwolenia wodno- prawne od wód polskich to trochę trwa jak 

tylko otrzymamy to zamkniemy tą inwestycje. Zostały też wymienione agregaty 

prądotwórcze. 

Jak zauważycie takie niebieskie stoją przy naszej oczyszczalni ścieków i przy naszym ujęciu. 

Nowe agregaty prądotwórcze do ujęcia właśnie w Wiźnie i do oczyszczalni stare zostały teraz 

zdemontowane i zastanawiamy się jak je zagospodarować Wyłoniono wykonawcę który 

dokończy nam remont świetlicy w Męczkach tam z problemami było. Zszedł wykonawca z 

inwestycji i mamy kolejnego jak widać dzieje się już trochę bo stolarka okienna została już 

jest instalowana. Dostawy oleju opałowego podpisałem umowy z firma która będzie 

dostarczać nam ten olej opałowy. Przypomnę bo już zasygnalizowałem trzy krotnie wzrósł 

nam koszt dostarczenia tego oleju opałowego którym ogrzewamy szkoły i nasz budynek 

gminy. To co zostało zasygnalizowane będziemy kontynuować przewozy utrzymywać linie 

która funkcjonuje Wizna - Łomża po 64 od Nowego roku. Dostaliśmy dofinansowanie w 

ramach dowozów lokalnych. Dzisiaj też ma nadzieje że przejdzie ta uchwała będziemy 

współpracować z gminą Stawiski będziemy mieli trzy kolejne autobusy dowożące którymi 

będzie można dotrzeć do Białegostoku. To tyle dziękuję bardzo. 

 

 

4. Sprawozdanie Komisji Rady Gminy Wizna z działalności między sesjami 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: dziękuję. Przystępujemy do realizacji punktu 4 

porządku obrad: Sprawozdanie Komisji Rady Gminy Wizna z działalności między sesjami. 

Między sesjami odbyło się posiedzenie 1 komisji: 

 Komisja Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Proszę Przewodniczącego Piotra 

Grabowskiego o sprawozdanie Przewodniczący Komisji Piotr Grabowski 

Pani Przewodnicząca Panowie Radni, Szanowni Państwo Komisja w dniu dzisiejszym o godz. 

9  odbyło się posiedzenie Komisji W trakcie posiedzenia Komisji rozpatrywaliśmy 4 projekty 

uchwał:  

były to projekty uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022rok; 

 projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Wizna na lata 

2022 – 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2025. 

projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości oraz 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

dotyczącego przekazania Gminie Stawiski zadań Gminy Wizna z zakresu organizacji 

publicznego transportu zbiorowego 

Wyżej wymienione uchwały zaopiniowane pozytywnie. Ponadto w punkcie sprawy różne Pan 

Wójt oraz Pani inspektor przedstawili nam informacje na temat zaopatrzenia mieszkańców   w 

węgiel. Dziękuję bardzo. 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Dziękuje . Przystępujemy do realizacji punktu 

5 porządku obrad : Interpelacje i zapytania Radnych. Czy panowie radni macie pytania? Nie 

widzę pytań. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wizna na 2022 rok 
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Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka:  Przystępujemy do realizacji punktu 6 

porządku obrad : Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wizna na 2022 rok. 

Projekt uchwały był rozpatrywany na komisji . Został zaopiniowany pozytywnie . Czy 

Panowie Radni macie jeszcze pytania je do projektu uchwały. 

Wójt Gminy Mariusz Soliwoda tylko krótko to są zmiany bardzo kosmetyczne wynikające z 

dotacji, która otrzymujemy regularnie więc musimy je wprowadzać do budżetu jak chociażby 

posiłek w szkole. Więc tutaj jakichś dużych zmian akurat w tej uchwale nie przewidujemy. 

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: Jeżeli nie ma pytań przystępujemy do głosowania Kto 

jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, 

wszyscy byli na tak. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wizna na 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 
Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymuje się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

Tak (14) 

Damian Godlewski, Piotr Grabowski, Iwona Grodzka, Wiesław Kapelewski, Marek 

Laskowski, Andrzej Matejkowski, Marcin Modzelewski, Jan Mroczkowski, Grzegorz 

Nacewicz, Marek Lech Sawicki, Tomasz Szyłak, Marcin Wiśniewski, Szczepan Wróblewski, 

Adam Zalewski 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Wojciech Murawski 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wizna na 

lata 2022 – 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2025.  

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: Przystępujemy do realizacji punktu 7 porządku obrad: 

Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Wizna na lata 2022 – 

2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2025. 

Czy Panowie Radni macie pytania do projektu uchwały ? Projekt uchwały był rozpatrywany 

na Komisji .Został zaopiniowany pozytywnie. Nie widzę  pytań przystępujemy do 

głosowania. 

Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, 

wszyscy byli na tak. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wizna na lata 

2022 – 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2025..  

 

Wyniki głosowania 
Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymuje się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

Tak (14) 

Damian Godlewski, Piotr Grabowski, Iwona Grodzka, Wiesław Kapelewski, Marek 

Laskowski, Andrzej Matejkowski, Marcin Modzelewski, Jan Mroczkowski, Grzegorz 
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Nacewicz, Marek Lech Sawicki, Tomasz Szyłak, Marcin Wiśniewski, Szczepan Wróblewski, 

Adam Zalewski 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Wojciech Murawski 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości 

 

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: Przystępujemy do realizacji punktu 8 porządku obrad:  

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości. 

Projekt uchwały również był rozpatrywany na Komisji. Został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: Czy Panowie Radni macie pytania do projektu 

uchwały? Nie widzę pytań. Proszę o głos Pana Wójta. 

 Wójt Gminy Mariusz Soliwoda: Propozycja jest konsekwencją tego tak naprawdę co się 

dzieje na rynku Szanowni Państwo. No i też pokłosie tych naszych inwestycji które robimy 

Podwyżki które proponujemy nie we wszystkich  miejscach są realizowane. Bo na przykład w 

przypadku budowli pozostałych stawka 4 zł za 1m2 pozostaje niezmiennie już od 3 lat na tym 

samym poziomie. Lekkie zmiany jeśli chodzi o działalności gospodarcze dotyczy to w 

szczególności gruntów pod działalnościami gospodarczymi to co sygnalizowałem. Jest to dla 

nas niebagatelny dochód ponieważ mamy 18 ha pod fotowoltaika i to jest dla nas kluczowe 

źródło dochodu. Nie mamy ani rury gazowej w ziemi ani linii przesyłowej na Litwę więc 

musimy sobie radzić. W przypadku podatków które chcemy realizować nie ukrywam że firmy 

które realizują , stawiają fotowotaikę też życzą sobie żeby drogi dojazdowe do ich inwestycji 

były w dobrym porządku. Więc to są takie kluczowe zmiany. Jeśli chodzi o podatek od 

gruntów rolnych pozostawiamy to tak naprawdę w gestii cen wyznaczonych przez Główny 

Urząd Statystyczny. Dziękuję. 

 Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: dziękuje. Nie widzę pytań przystępujemy do 

głosowania: Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Wszyscy byli na tak. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie . 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 
Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymuje się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

Tak (14) 

Damian Godlewski, Piotr Grabowski, Iwona Grodzka, Wiesław Kapelewski, Marek 

Laskowski, Andrzej Matejkowski, Marcin Modzelewski, Jan Mroczkowski, Grzegorz 

Nacewicz, Marek Lech Sawicki, Tomasz Szyłak, Marcin Wiśniewski, Szczepan Wróblewski, 

Adam Zalewski 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Wojciech Murawski 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

dotyczącego przekazania Gminie Stawiski zadań Gminy Wizna z zakresu organizacji 
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publicznego transportu zbiorowego 

Przystępujemy do realizacji punktu 9 porządku obrad. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego przekazania Gminie Stawiski 

zadań Gminy Wizna z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego 

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka : Projekt uchwały również był rozpatrywany na komisji 

Został zaopiniowany pozytywne. Czy Panowie radni  macie pytania do projektu uchwały ? 

Nie ma pytań proszę Pana Wójta o przedstawienie projektu uchwały. 

Wójt Gminy Mariusz Soliwoda: właśnie teraz są rozstrzygane konkursy na dowozy lokalne i 

Gmina Stawiski złożyła taki wniosek do Wojewody  chce uruchomić linię bezpośrednią ze 

Stawisk przez Jedwabne i Wizne do Białegostoku. Z tego co widziałem będą to 3 kursy w 

stronę Białegostoku i trzy kursy powrotne. Rozkłady będą  pewnie powywieszane Zależy mi 

na tym żeby te autobusy zajechały na plac Raginisa. Te przewozy będą realizowane przez 

prywatnego przewoźnika nie PKS .   

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka : dziękuję. Nie widzę pytań przystępujemy do 

głosowania.               Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? W głosowaniu wzięło 

udział 14 radnych. Wszyscy  na tak, Uchwała została przyjęta jednogłośnie . 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

dotyczącego przekazania Gminie Stawiski zadań Gminy Wizna z zakresu organizacji 

publicznego transportu zbiorowego.  

 

Wyniki głosowania 
Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymuje się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

Tak (14) 

Damian Godlewski, Piotr Grabowski, Iwona Grodzka, Wiesław Kapelewski, Marek 

Laskowski, Andrzej Matejkowski, Marcin Modzelewski, Jan Mroczkowski, Grzegorz 

Nacewicz, Marek Lech Sawicki, Tomasz Szyłak, Marcin Wiśniewski, Szczepan Wróblewski, 

Adam Zalewski 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Wojciech Murawski 

 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: Dziękuję. Przystępujemy do realizacji punktu 10 

porządku obrad: Odpowiedzi na  interpelacje i zapytania radnych. Zapytań nie było . 

 

11. Wolne wnioski i zapytania. 

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: Przystępujemy do realizacji punktu 11 porządku 

obrad: Wolne wnioski i zapytania czy ktoś z Panów Radnych ma pytanie. Radny Marek 

Laskowski . Radny Marek Laskowski Marek Sawicki przepraszam.  

Radny Marek Sawicki: Ja mam pytanie do Pana Wójta czy coś już wiemy w sprawie 

Rutkowskich i tej działki która miesiąc temu była taka debata. 

Wójt Gminy Mariusz Soliwoda: odbyło się spotkanie w miejscowości Rutkowskie i konkluzja 

była taka żeby wydzierżawimy na okres krótszy niż 3 lata dotychczasowym użytkującym ta 

działkę jakby bezumownie. Umowa jest przygotowana na dzierżawę i zostanie zawarta z 

dniem 1 grudnia. 
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Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: Czy są jeszcze pytania. 

  Wójt Gminy Mariusz Soliwoda to Ja mam prośbę jeśli już będzie po sesji to te kilka osób 

chciałbym żeby pozostali to powtórzę to co było na komisji dotyczące węgla żeby była jasna 

sytuacja. 

12. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: W związku z wyczerpaniem porządku obrad 

Zamykam obrady XLII  sesje Rady Gminy Wizna. Dziękuję wszystkim za przybycie 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Wizna 

  

 

Przygotował(a): Dział Informatyczny 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


